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P R O T O K Ó Ł  NR XXXII/21 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 22 lutego 2021 roku 

czas trwania od 14
00

 do 15
20

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXXII sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz  

w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy, radnych oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu do głosowania,  

co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji. 

Pani Burmistrz zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

ochrony zdrowia psychicznego w Gminie Dobiegniew na lata 2021-2025. W związku  

z Narodowym Programem Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2017 – 2022,  

Gmina Dobiegniew również przyjmuje program ochrony zdrowia psychicznego na lata 2021-

2022.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w 2020 roku w placówkach prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok.  

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą  

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku, 

c) zamiaru likwidacji Filii Przedszkola w Radęcinie funkcjonującej w Przedszkolu 

Baśniowa Kraina w Dobiegniewie. 

d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Dobiegniewie. 

e) przyjęcia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Dobiegniew 

na lata 2021- 2023. 

f) przyjęcia Programu ochrony zdrowia psychicznego w Gminie Dobiegniew na lata 2021-

2022 

g) przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień profilaktycznych 

przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Dobiegniew w wieku 65 lat i więcej na lata 

2020-2024”. 

h) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki. 

i) rozpatrzenia petycji w sprawie podjęcia uchwały w obronie prawdy, godności i wolności 

człowieka. 

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Komunikaty. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Dariusz Majowicz radny – wnioskował o interwencję w sprawie odcinka drogi (ok 50 m) 

do Lubiewka. Firma, która rozebrała bruk nie zrobiła podsypki i koła samochodów grzęzną 

do 15 cm.   

 

Ad.4. Nie było pytań odnośnie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2020 roku w placówkach 
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prowadzonych przez Gminę Dobiegniew. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Następnie głos zabrał Pan Hubert Kowalski, który jest Gminnym Koordynatorem  

ds. szczepień. Przedstawił informację dotyczącą szczepień przeciwko COVID -19 na terenie 

Gminy Dobiegniew. Poinformował, że koordynator został wyznaczony dla osób, którzy 

mających problemy z samodzielnym dotarciem do punktu szczepień, osób samotnych  

i niepełnosprawnych. W powiecie strzelecko – drezdeneckim wyznaczonych zostało 11 

punktów szczepień. W gminie Dobiegniew punkt szczepień mieści się przy ul. Mickiewicza 3 

– Usługi Medyczne Monika Lipnicka. Łącznie do punktów szczepień na terenie powiatu 

dowieziono 17 osób z terenu gminy Dobiegniew. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa podziękowała radnym, sołtysom, druhom 

strażakom zaangażowanie się w kampanię informacyjną oraz Panu Hubertowi Kowalskiemu 

za koordynowanie tego transportu. 

 

Ad.5.  Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – omówiła przedstawiony projekt uchwały.  

Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane 

w nagraniu z obrad Sesji. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/187/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą 

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku, 

 Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – omówiła przedstawiony projekt uchwały.  

Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy Dobiegniew oraz Burmistrza Dobiegniewa w tej 

sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/188/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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c) zamiaru likwidacji Filii Przedszkola w Radęcinie funkcjonującej w Przedszkolu 

Baśniowa Kraina w Dobiegniewie. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że nic się nie zmienia, jeżeli chodzi  

o funkcjonowanie przedszkola w Radęcinie. Zmienia się tylko nazwa z filii na punkt 

przedszkolny, a wychowanie przedszkolne jest kontynuowane tak jak do tej pory.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/189/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Dobiegniewie. 

  Jolanta Kadler radna – zapytała, jakie organizacje pozarządowe do tej pory działały  

w ramach tego programu.   

  Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że koordynatorem jest 

Ośrodek Pomocy Społecznej współpracujący z Gminną Komisją Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, z Policją, z placówkami oświatowymi z naszej gminy.   

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/190/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) przyjęcia 3-letniego Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Dobiegniew 

na lata 2021- 2023. 

 Jolanta Kadler radna – poinformowała, że ostatnie działanie w tym programie „Za 

życiem” to jest bardzo przyszłościowe podejście i asystent będzie miał pełne 

wykształcenie (pedagogiczne i psychologiczne), ponieważ podejście do tego typu 

problemów wymaga doświadczenia, podejścia terapeutycznego.    

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymał się 1 radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/191/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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f) przyjęcia Programu ochrony zdrowia psychicznego w Gminie Dobiegniew na lata 

2021-2022 

 Jolanta Kadler radna – zapytała, że w programie podany jest monitoring, ewaluacja, więc 

kto będzie sporządzał raport.   

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że koordynatorem tego 

programu będzie Ośrodek Pomocy Społecznej i w każdej chwili, kiedy Państwo będą 

sobie życzyli takie informacje będą przekazywane.   

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/192/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

g) przyjęcia programu polityki zdrowotnej pn. „Program szczepień profilaktycznych 

przeciwko grypie dla mieszkańców Gminy Dobiegniew w wieku 65 lat i więcej na lata 

2020-2024”. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że niebawem Urząd Marszałkowski 

będzie ogłaszał konkurs na dofinansowanie takiego programu, więc Gmina Dobiegniew 

posiadając taki program będzie aplikować o środki.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/193/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

h) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/194/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

i) rozpatrzenia petycji w sprawie podjęcia uchwały w obronie prawdy, godności  

i wolności człowieka. 

 Bernard Szyrwiński radny – odczytał uzasadnienie do projektu uchwały.  

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 1 radny. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  
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Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXII/195/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że sprawa odnośnie poprawy odcinka 

drogi do Lubiewka zostanie zgłoszona do Powiatu Strzelecko – Drezdeneckiego. 

 

Ad.7. Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że kolejna sesja planowana jest 

na ostatni poniedziałek miesiąca.   

 

Ad.8. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXII 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


